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Abstract (en)
In the rotary lock cylinder is arranged an additional tumbler (10) which is allocated by a control element (19) arranged in the key (16). At a distance
from this tumbler (10) there is, in the stator (2), a blocking element (6) which, in a specific rotarty position of the rotor (3), deflects the control element
(19) radially counter to a restoring force by means of the core pin (13) of the additional tumbler (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Im Drehschliesszylinder ist eine zusätzliche Zuhaltung (10) angeordnet, die durch ein im Schlüssel (16) angeordnetes Steuerelement (19)
eingeordnet wird. Im Abstand zu dieser Zuhaltung (10) ist im Stator (2) ein Sperrelement (6) vorgesehen, das in einer bestimmten Drehstellung
des Rotors (3) das Steuerelement (19) mit dem Kernstift (13) der zusätzlichen Zuhaltung (10) radial gegen eine Rückstellkraft auslenkt. <IMAGE>
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